
Zápisnica 

 

 z 15. zasadnutia  obecného zastupiteľstva konaného dňa 24. augusta 2022 

vo Vyšnej Polianke  

 

 
      

 

 

Prítomní:  Podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 
 

 

 

 

 

1.   Otvorenie, voľba pracovných komisií 

 

2.   Oznámenie o poskytnutí NFP z envirofondu 

 

3.   Návrh realizácie investície z environmentálneho fondu „Rekonštrukcia vodovodu rad I.“ 

 

4.   Návrh riešenia dofinancovania spoluúčasti v projekte „Rekonštrukcia vodovodu rad I.“ 

 

5.   Rôzne, diskusia  

      

6.  Záver 

 

 

                                                                                    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 



 

1.        Zasadnutie ObZ otvoril starosta obce Ľuboš Špik. Následne predniesol hlavné body 

programu zasadnutia a navrhol pracovné skupiny v zložení: návrhová a mandátová 

komisia Peter Špik, za overovateľa zápisnice Peter Želinký, za zapisovateľku Janu Kavuľovú. 

Poslanci bez výhrad schválili predložený návrh. 

Na základe prezenčnej listiny mandátová komisia konštatovala, že zasadnutie je  uznášania  

schopné. 

 

2.    Starosta obce Ľuboš Špik  informoval poslancov o schválení žiadosti o NFP na 

rekonštrukciu vodovodu, vodovodný rad I. z environmentálneho fondu.  ObZ berie na 

vedomie. 

 

3. V tomto bode programu starosta poskytol informácie o investícií v zmysle podmienok 

špecifikácie Environmentálneho fondu  – zameranej na Rekonštrukciu vodovodu v obci 

Vyšná Polianka – spolufinancovanie 5% schváleného projektu „Rekonštrukcia vodovodu 

Vyšná Polianka - vodovodný rad 1, vodovodný rad 2 a 2-1“  vo výške 6 830,76 EUR. ObZ 

schvaľuje. 

4. Tu predložil starosta dva návrhy na  riešenie dofinancovania celej spoluúčasti t. j. 5%, 

čo predstavuje sumu 6 830,76 eur, v projekte Rekonštrukcia vodovodu – vodovodný rad I. Po 

prednesení úverových podmienok v banke a z environmentálneho fondu, poslanci jednohlasne 

schváli dofinancovanie zo zdrojov environmentálneho fondu prostredníctvom podania 

žiadosti v aktuálne prebiehajúcej výzve. Úroková sadzba je fixná  0,1 % p. a. počas celej doby 

splácania. Úver rozložiť na 10 rokov. 

 

5. Do diskusie sa nikto nehlásil. 

 

6. Na záver sa starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a poprial 

veľa síl do ďalšej spoločnej práce. 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Jana Kavuľová    

                                                                  

                                     Ľuboš Špik 

Overovateľ: Peter Želinský                                                 starosta obce      

 

 

   


